

German /English description update 05.05.2016				
type no.	# of	Zimmertypen/Room typ	Quadratmeter/SQM	Beschreibung/ Description
1 (german)	29	Beach Villa Sunrise (without pool)	75 qm2	aus Naturmaterialien erbaut und modern und elegant ausgestattet, der Privatbereich reicht bis an den Strand und die Lagune. Die Villen liegen auf der Sonnenaufgangsseite der Insel und verfügen über ein halboffenes Bad mit Badewanne, WC und separater Außendusche, Föhn, Bademantel, TV, Telefon, kostenfreien Internetzugang, Klimaanlage, Deckenventilator, Minibar, Safe, Veranda und Meerblick
1 (english)	29	Beach Villa Sunrise (without pool)	75 sqm	This villa are designed and furnished modern and elegant, with various natural elements, the privacy area reaches to the beach and the lagoon. This villa type is situated on the Sunrise side of the island and have a semi-open bathroom with bath, WC and separate outdoor shower, hairdryer, bathrobe, TV, telephone, free internet access, air conditioning, ceiling fan, minibar, safe, veranda and sea view
2 (german)	6	Beach Villa Sunset (without pool)	75 qm2	gleiche Ausstattung wie Beach Villa Sunrise, allerdings auf der Sonnenuntergangsseite gelegen
2 (english)	6	Beach Villa Sunset (without pool)	75 sqm	same furnished as Beach Villa Sunrise, however, located on the sunset side
3 (german)	2	Beach Suite Sunrise (without pool)	140 qm2	gleiche Ausstattung wie Beach Villa Sunrise, allerdings mit zusätzlichem Wohnbereich und größerer Veranda
3 (english)	2	Beach Suite Sunrise (without pool)	140 sqm	same furnished as Beach Villa Sunrise, but with an additional livingroom area and larger veranda
4 (german)	18	Water Villa Sunrise (without pool)	125 qm2	gleiche Ausstattung wie Beach Villa Sunrise, auf Stelzen direkt über der Lagune errichtet. Jede Wasser Villa hat ein eigenes Sonnendeck mit direktem Zugang zum Wasser
4 (english)	18	Water Villa Sunrise (without pool)	125 sqm	same furnished as Beach Villa Sunrise, built on stilts over the lagoon. Each Water Villa has a private deck with direct access to water
5 (german)	24	Beach Pool Villa Sunset	82 qm2	gleiche Ausstattung wie Beach Villa Sunrise, zusätzlich mit privatem Plunge-Pool und auf der Sonnenuntergangsseite gelegen
5 (english)	24	Beach Pool Villa Sunset	82	same furnished as Beach Villa Sunrise, additionally with private plunge pool and located on the sunset side
6 (german)	6	Beach Pool Suite Sunset	105 qm2	gleiche Ausstattung wie Beach Suite Sunrise, jedoch auf der Sonnenuntergangsseite mit privatem Pool
6 (english)	6	Beach Pool Suite Sunset	105 sqm	same furnished as Beach Suite Sunrise, however, on the sunset side and with a private pool
7 (german)	6	Retreat Pool Villa Sunrise	152 qm2	gleiche Ausstattung wie Beach Villa Sunrise, allerdings mit größerer Veranda, einem Pool und weitläufigem Garten. Privatsphäre durch Sichtschutz absolut garantiert
7 (english)	6	Retreat Pool Villa Sunrise	152 sqm	same furnished as Beach Villa Sunrise, but with greater porch, a swimming pool and large garden. guaranteed privacy absolutely by screening
8 (german)	2	Grand Water Pool Villa Sunrise	135 qm2	gleiche Ausstattung wie Water Villa Sunrise, mit separatem Wohn- und Schlafbereich und größerem Sonnendeck sowie privatem Plunge-Pool
8 (english)	2	Grand Water Pool Villa Sunrise	135 sqm	same furnished as a Water Villa Sunrise, with separate living and sleeping areas and a larger sun deck and private with a plunge pool
9 (german)	2	Grand Beach Villa Sunrise UNIT	225 qm2	gleiche Ausstattung wie Beach Villa Sunrise, mit separatem Wohn- und Schlafbereich und großer privater Terrasse
9 (english)	2	Grand Beach Villa Sunrise UNIT	225 sqm	same furnished as Beach Villa Sunrise, with separate living and sleeping areas and large private terrace
10 (german)	6	Grand Beach Pool Villa Sunset UNIT	175 qm2	gleiche Ausstattung wie Grand Beach Villa Sunrise, auf der Sonnenuntergangsseite gelegen und mit privatem Pool
10 (english)	6	Grand Beach Pool Villa Sunset UNIT	175 sqm	same furnished as Grand Beach Villa Sunrise, located on the sunset side and with a private pool
11 (german)	1	Kanuhura Sanctuary Pool Villa UNIT	200 qm2	Ultimativer Luxus mit einem Maximum an Privatsphäre, privatem Strandzugang, 3 Schlafzimmern, privatem Pool, Wohn- und Essbereich, großzügiger Veranda, privatem Pavillion, BBQ Bereich und privatem Garten
11 (english)	1	Kanuhura Sanctuary Pool Villa UNIT	200 sqm	Ultimate luxury with maximum privacy, private beach access, 3 bedrooms, private pool, living and dining area, a spacious veranda, private pavilion, BBQ area and private garden